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Verslag vergadering BPOA 22 oktober 2024 

Aanwezig: Kees Clement, Paul van der Zon, Rianne Noorda, Marian Verver, Rick Mostert,  
Arie van Leeuwen (verslag) 

1. Opening, vaststelling agenda, mededelingen  
Suzan is op vakantie en heeft vooraf input geleverd over de speeltuinen. 
 

2. Het verslag van de vergadering van 27 augustus 2024 (zie bijlage) wordt vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van: 
 punt 3b vraagt Kees of de nieuwsbrieven ook op de site geplaats kunnen worden. Rick gaat 

na wat mogelijk is. 
 punt 5b deelt Paul mee dat alle facturen keuring op tijd zijn aangeleverd. 
 punt 10 het toesturen van een welkomsbrief/-pakket is er door Kees o.a. contact geweest 

met Tim Veldmeijer. Het door de Gemeente aanleveren van gegevens van nieuwe bewoners 
in Ambacht ligt qua AVG moeilijk. Tim gaat nog wel na wat mogelijk is. 
Een mogelijk optie zou kunnen zijn dat een bijdrage van het PBOA toegevoegd wordt aan 
een welkomstpakket van de Gemeente. Menno de Mol (citymarketing Vlaardingen) houdt 
zich daarmee bezig. Dit lijkt zich echter te beperkten tot nieuwe bewoners die van buiten 
Vlaardingen komen. 
Rianne en Rick hebben een aantal eerder gemaakte folders over het BPOA die gebruikt 
zouden kunnen worden 
 

3. Mededelingen 
a. Werkgroep speeltuinen 

De feestelijke opening van de opgeknapte speeltuin bij het Landje van Chardon wordt in de 
herfstvakantie op woensdag 30 oktober van 13:00 uur tot 15:00 uur geopend. Suzan kan er 
dan niet bij zijn. Irene van Ieperenburg vervangt haar als contactpersoon naar Jos 
Verhoeven (ambtenaar van de Gemeente Vlaardingen).  
Rianne en Rick hebben de informatie over de opening op Facebook geplaatst. Jos 
Verhoeven zal de PR van de gemeente verzorgen. 
Laatste nieuwe rond de speeltuin bij de Jan Ligthart is dat de financiering nog niet rond is.  
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b. PR etc.  
Rick meldt dat het met de PR goed gaat. Op dit moment zijn er 1.200 mensen lid van de 
Facebookpagina en 171 mensen hebben zich ingeschreven voor de nieuwsbrief. 

 

 
Dat er relatief weinig wordt doorgeklikt op de links in de nieuwsbrief komt mogelijk 
doordat alle relevante informatie ook in de nieuwsbrief zelf staat. 
Rick heeft net een nieuwsbrief verspreid met aandacht voor Halloween. 
Tijdens de netwerkbijeenkomst op 17 september in de Stadsgehoorzaal hebben Rick en 
Rianne veel goede contacten weten te leggen, o.a. met leden van politieke partijen. Het 
beeld is dat het BPOA een van de beter georganiseerde bewonersverenigingen is. 
Daarnaast bestaat het beeld (vooroordeel?) dat Ambacht een vooral rijke en blanke wijk is. 
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Kees vraagt of de activiteiten op de site die geweest zijn naar het archief verplaatst kunnen 
worden. Rick gaat na wat mogelijk is.  

c. Klussendienst 
Geen bijzonderheden. De mensen die zich hebben aangemeld als ‘helpende handjes’ bij 
evenementen, worden bij elk evenement benaderd, maar de respons is beperkt. 

d. Tuinhuis op Landje van Chardon; stand van zaken 
Marian meldt dat het tuinhuisje/-kast er staat, en dat er spullen zijn geleverd om het hek 
te vervangen. 
Anja Verrijp (Jurist van de Gemeente) werkt aan een nieuwe overeenkomst met het BPOA 
over het gebruik van de grond als volkstuin. Mogelijk kan er ook nog een stukje grond 
worden toegevoegd. Als de overeenkomst Gemeente-PBOA er is moeten er ook 
overeenkomsten worden opgesteld en getekend tussen het PBOA en de individuele 
gebruikers. De huidige overeenkomsten kunnen daarvoor als basis dienen; Marian stuur 
deze op naar het bestuur. 
De financiële afhandeling richting de Gemeente zal via het BPOA lopen, waarbij 2025 
wordt gezien als overgangsjaar. 
Op dit moment zijn er 2 gebruikers die vooral het initiatief nemen en de rest meenemen. 
Mocht er extra grond beschikbaar komen dan is daarvoor voldoende belangstelling. 
Kees geeft namens het BPOA Marian de complimenten voor de inzet.  

e. V.d. Kooij; stand van zaken 
Geen nieuws. Het blijft wel zaak om illegale bewoning in de gaten te houden. 

f. Sporthal bij het Groen; stand van zaken 
Geen nieuws. Mogelijk komen de aangepaste plannen later in de gemeenteraad omdat op 
de geplande datum ook de huisvesting van asielzoekers op de agenda staat   

g. Overig 
Fietsplan centrum Vlaardingen. Arie is namens het BPOA naar een bijeenkomst van het 
Mobiliteitsplatform geweest. Een verslag in de vorm van een email is onder deelnemers 
van de bestuursvergadering verspreid. Eventuele aanvullingen kunnen nog via Kees of Arie 
aangeleverd worden. Tijdens de vergadering wordt opgemerkt dat het ontbreken van een 
bewaakte fietsenstalling op Vlaardingen-Oost en -Centrum als een groot gemis wordt 
ervaren. Het is hierdoor onmogelijk om een fiets op goede en veilige manier te stallen bij 
de een van de stations. Het gebruik van het OV wordt daarmee feitelijk ontmoedigd en het 
leidt daarmee tot een toename van het autoverkeer. Arie geeft hierover nog een signaal af 
richting Gemeente. 
Woensdag 23 oktober neemt Kees deel aan een schouw om een aantal knelpunten te 
bekijken.  
Arie heeft een uitnodiging gekregen om de sociale kaart van de Gemeente Vlaardingen in 
te vullen. De inlog staat op naam van de secretaris. Afgesproken wordt: 

o Arie het een en ander in en koppelt dit via gedetailleerde schermprints terug; 
o Bij de vrijwilligers worden het bestuur en de adviseurs genoemd. 
o Indien mogelijk worden ook de evenementen opgenomen onder diensten. 

Kees hoorde van Rob v/d Veen (de vorige wijkmanager) dat hij helaas blaaskanker heeft en 
nu diverse behandelingen moet ondergaan. Kees houdt contact met hem. 

4. Burendag; evaluatie 
Ondanks de vele activiteiten die ook elders in de wijk voor burendag werden georganiseerd, 
kunnen we met een goed gevoel terugkijken en was er sprake van een goede opkomst. Gelukkig 
viel grosso modo het weer mee, ondanks de paar buien die zijn gevallen.  
De kinderspelen in het Goudhaantje waren een succes met de bijdrage van de brandweer, 
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waarbij ze zelf de brandspuit mochten hanteren, en de gehuurde spelen van de scouting.  
De geleende grote partytent op he Bordesplein was een uitkomst. Mensen konden tijden een bui 
daar droogstaan en ook de foodtent kon er gedeeltelijk onderstaan. Van de foodtent is goed 
gebruikgemaakt. Een aandachtspunt voor de volgende keer is de verlichting van het podium. 
 

5. Komende evenementen 

a. Halloween 
De organisatie wordt niet door ons verzorgd, maar wij leveren wel een bijdrage bij het 
drukken van de flyers. Als het goed is trekken op zaterdagavond 26 oktober kinderen 
tussen 7 en 9 langs fraai versierde tuinen in de wijk.   

b. Ambacht in het licht 
De optocht op 7 december start om 18:00. Tim Veldmeijer heeft gevraagd of de route ook 
langs Molenzicht zou kunnen gaan. Dit zal worden besproken in de 
voorbereidingsvergadering van 4 november. De suggestie wordt gedaan dat dan ook 
Dijkzicht in de route zou moeten. Het idee is sowieso om de route ten opzichte van vorig 
jaar iets uit te breiden. Wel wordt nog gezocht naar een artiest die iets met vuur of licht 
kan doen. Op de contactenlijst staan een aantal artiesten uit voorgaande jaren genoemd. 
Helaas zijn de meesten wel erg prijzig. 

c. Planning 2025 
De planning voor 2025 is nog niet rond. Zal binnenkort in de evenementencommissie 
worden besproken. 
Gezien de geringe opkomst bij het schaaktoernooi, kan overwogen worden om in het 
voorjaar iets anders te organiseren. Als het schaaktoernooi vervalt duurt het lang voordat 
er in 2025 een evenement is. Bijvoorbeeld een kinderspeelmiddag met de mogelijkheid om 
bij slecht weer naar binnen uit te wijken (Bethelkerk?) 

6. Financiën 

a. Begroting 2025 
Paul heeft een conceptbegroting opgesteld op basis van de activiteiten van vorig jaar.  
Het schaaktoernooi is hierin nog opgenomen, maar zou vervangen kunnen worden door 
een andere activiteit (zie voorgaande punt). 
Het is Paul opgevallen dat de kosten van de posters van keer tot keer verschillen, hij vraag 
of nagegaan kan worden hoe dit komt. 

7.  Bordesplein: 

a. Afspraken pleinonderhoud 2024 
Op 26 oktober 10:00 uur staat nog een keer pleinonderhoud gepland. Tijdens de 
vergadering zorg Rick voor het versturen van een uitnodiging. 
De planning voor 2025 kan in de volgende vergadering besproken worden. 

b. Onderhoud door de gemeente; stand van zaken 
Geen bijzonderheden. 

c. Overige zaken; nieuwe activiteiten 
Geen bijzonderheden punt hoeft niet meer op volgende agenda. 
 

8. Planning input Babber 
De copy moet 4 november worden aangeleverd. 
In de volgende Babber komt een verslag van de Burendag en Halloween. Rick heeft een aantal 
foto’s van Dick van Oosten over de Burendag van zijn site gehaald. We kunnen vragen aan de 
Babber of die geplaatst kunnen worden. Rick stuurt de leukste foto’s naar Arie. 
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Tevens aandacht voor Ambacht in het Licht met daarin de vermelding van de route van de 
optocht. Aangezien de route maandag 4 november wordt besproken, zal Arie bij Ludia navragen 
of aanlevering op 5 november ook akkoord is. 
 

9. Opvolging Kees 
Helaas is er nog geen opvolger voor Kees. Marian is gevraagd, maar heeft het op dit moment te 
druk met mantelzorg om deze taak op zich te nemen. Voorlopig gaan we door met 2 
bestuursleden. 
Naast heel veel dank aan Kees voor zijn enorme inzet in het bestuur van het platform krijgt hij 
tijdens de vergadering ook een kleinigheid om op sterkte te blijven in zijn tijd na het platform. 
Kees gaat bij Hermine na welke mensen zij bij een afscheid wil hebben, waarna de platformleden 
iets zullen organiseren. 
 

10. Volgende vergadering 
De volgende vergadering is op 15 januari 2025 om half 8 bij Arie. 
 

11. Rondvraag 
Er zijn geen aanvullende vragen. 
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Actielijst: 

Actie Uit vergadering Door 
Nieuwsbrieven op site 22-10-2024 Rick 
Voorbije evenementen op de site naar archief 22-10-2024 Rick 
Huidige overeenkomsten gebruik Landje van Chardon 22-10-2024 Marian 
Signaal naar Gemeente over beveiligde fietsenstallingen  22-10-2024 Arie 
Planning evenementen 2025, 
met misschien een alternatief voor schaaktoernooi 

22-10-2024 Evenementencom. 

Check op kosten posters 22-10-2024 Evenementencom. 
Foto’s Burendag 22-10-2024 Rick 
Aanlevering copy De Babber op 5 november 22-10-2024 Arie 
Bij Hermine navragen wie ze bij het afscheid wil  22-10-2024 Kees 
Organiseren afscheid Hermine en Kees 22-10-2024 Bestuur + 

 


